
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 18. januar 2024 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Mette Bertram, Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov, 

Michael Bøgeskov og Marie Rud Skak-Arnstrup 

Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Erik Petersen Eng og Elisa Petersen Eng 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Erik Petersen Eng, 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

 
17.30 - 20.00 

 
Dagsorden (kort drøftelse af dagsorden fra kl. 17.30-18.00)  
 

17.30 – 18.00  
(30 min.) 

Kort drøftelse af dagsordenen inden det ordinære møde.   Drøftelse  

18.00 – 18.30  
(30 min.) 

1. Nyt fra ledelsen 
a. Rekruttering – status  

Vi har ansat en ny lærer med en naturfaglig profil. Der var fint 
ansøgerfelt. Lige nu er vi ved at afdække hvilke kompetencer, vi 
kommer til at mangle.  

 
b. Status på skoleindskrivning/optag af nye elever  

Intet nyt at berette. Vi forventer at skoleindskrivningen er på plads 
senest marts.  
Brobygningen er startet, og børnehaverne kommer på besøg i 
SFO’en hver mandag. 

 
c. Status på mødet med kontaktforældrene og 

kontaktforældre ”håndbogen”.  
Ledelsen har lavet et oplæg til et princip for Kontaktforældre. 
Oplægget sendes med referatet til gennemlæsning, så det kan 
vedtages på et kommende bestyrelsesmøde.  
 
Input til Håndbogen er samlet og vedsendes også med referatet.  

Orientering 



18.30 – 18.35  
(5 min.) 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
Intet nyt at berette 

Orientering  

18.35 – 18.40  
(5 min.) 

3. Nyt fra elevrådet 
Elisa fra 7.s er elevrådsformand og deltager også i Fælleselevrådet. 
I Fælleselevrådet arbejdes der på at lave en fællesskabsdag i Køge 
kommune.  
Fælleselevrådet ønsker at der bliver mere tid til seksualundervisning 
(SSF).   

Orientering 

18.40 – 18.40 
(0 min.) 

4. Nyt fra formand og næstformand 
Intet nyt at berette 

Orientering  

18.40 – 19.10  
(30 min.) 

5. Skolebestyrelsens arbejde med principper 

Se bilag 1 – Overblik over principper. Se yderligere i Teams-

mappen 

a. Overblik  

Bestyrelsen gennemgik overblikket over eksisterende principper.  

 

a. Hvem og hvordan arbejder vi videre med principperne?  

 

Lovpligtige principper: 

 

Undervisningens organisering.  

Skolen laver oplæg til princip, der henviser til den årlige Skoleplan.  

 

Samarbejdet mellem skole og hjem, og om skolens og forældrenes 

ansvar i samarbejdet: 

a. Principper for skole/hjem samarbejdet (fra 2017)  

 
b. b. Principper for forældreinddragelse og forældreansvar (fra 2016)  

 

Der nedsættes en arbejdsgruppe i skolebestyrelsen. Arbejdsgruppen 
læser principperne for samarbejdet mellem skole og hjem igennem, 
og kommer med et oplæg til det videre arbejde. Arbejdsgruppen 
består af Ayane, Michael og Anna Louise.   
 

Ikke lovpligtige principper: 

 

1. Kost og bevægelsespolitik (fra 2007)  
Sendes ud med referatet og gennemlæses til næste 
bestyrelsesmøde.  

 
2. Mellemmåltid på Ellemarkskolen (fra 2014)  

Sendes ud med referatet og gennemlæses til næste 
bestyrelsesmøde.  

 

3. Politik om lektier og faglig fordybelse (fra 2014)  
Sendes ud med referatet og gennemlæses til næste 
bestyrelsesmøde.  

 

Drøftelse og 
beslutning 



4. Princip for kontaktforældre  
Denne er i gang og ledelsen kommer med et oplæg. Se punkt 1 
 

5. Antimobbestrategi (fra 2021)  
Er lovpligtig men ikke et princip. Ligger på skolens hjemmeside. 
Ledelsen gennemgår Antimobbestrategien på næste 
bestyrelsesmøde.  
 

b. Hvordan sikre vi inddragelse af skolens personale?  

19.10-19.30 
(20 min.) 

6. Sportsklassen og kriterier for optagelse  

a. Kort oplæg om optagelse til klassen 

Felix (koordinator fra Sportsklassen og lærer på skolen) holdt oplæg 

om optagelse til Sportsklassen.  

Alle ansatte der arbejder i Sportsklassen, har alle kompetencer og 

faglighed indenfor området.  

 

Organisering:  

- Alle obligatoriske fag følges med samme timetal som andre 7.-9. 

klasser 

- Understøttende undervisning og trivselstimer konverteres til 

morgentræning (Grundtræning) 

- Undervisningsmaterialer er digitale 

- Lektier planlægges i længere perioder ad gangen.  

 

Skolen tilbyder grundlæggende træning – aldersrelateret 

træningskoncept.  

Grundtræningen har bl.a. fokus på koordination, corestabilitet og 

konditionstræning.  

Eleverne har grundtræning 3 gange om ugen.  

 

b. Kriterier for optagelse 

- Man skal dyrke sport på højt niveau 

- Elev eller idrætsudøver i Køge kommune 

 

Skolebestyrelsen ønsker at deltage i et møde sammen med 

styregruppen.  

Orientering og 
drøftelse 

19.30-19.50 
(20 min.) 

7. Opfølgning på drøftelse om sygefravær samt vikartimer 

a. Hvordan tilrettelægges/planlægges vikartimerne (de 

planlagte og uforudsete)  

b. Og hvordan sikres det faglige fokus og kendskab til 

klasserne?   

 

Der er ansat 8 vikarer, hvor to af vikarerne også var her sidste år.  

Orientering og 
drøftelse 



Vikarerne dækker alt planlagt fravær som kursusdage, seniordage, 

feriefridage og barsel.  

 

Alt planlagt fravær vikardækkes frem i tiden, så vikarerne har 

mulighed for at sparre med lærerne og orientere sig i Min 

Uddannelse inden undervisningen.  

 

Medarbejderne er med til at finde gode løsninger for planlagt 

fravær, ved f.eks. at bytte / flytte rundt på timer.  

 

Alle sygemelder sig mellem kl.06.25-06.45. 

 

Skolen prioriterer at dække med én klasse én lærer.  Dvs. hvis der til 

dagligt er to lærere eller pædagoger i timen, vil det være to-

læreren/pædagogen, der får lektionen alene.  

 

Vikarerne aflønnes fra de kommer, til de går. Dette tages der også 

hensyn til når der vikardækkes.  

 

Der vurderes fra gang til gang om det giver mening at vikardække 

udskolingen i ydretimerne, eller om de i stedet skal sendes hjem 

med en opgave.  

 

Undervisningen aflyses aldrig under 7.klasse.  

 

Når nye vikarer starter, er de med som to-lærer i starten.  

19.50 - 20.00 
(10 min.) 

8. Evt.  
 
Regnskabsåret er afsluttet. Skole og SFO kommer samlet ud med et 
overskud. Budgettet for 2024 er ved at blive lagt.  

Drøftelse  

 

Punkter til kommende møder: 

- Indeklima og skolens bygninger 

 


